

Baltic Travel Studio & Boutique

Консьерж-сервис и личный Lifestyle Management
Concierge Services & Lifestyle Management
Konsjērža pakalpojumi un dzīvesstila vadība

High quality assistance to clients specific needs in the Baltics, a la carte services & private attitude to each client - our experts are on hand around the clock to deliver the highest levels of service to help feel at home wherever they are in the Baltics, 24 hours a day, seven days a week.

Trust your experience to Baltic Travel Studio & Boutique team
and contact us: info@baltictravelstudio.lv | +371 26450945

Береги свое время! Используй 24 часовые услуги нашего персонального консьержа в Балтийских странах. Доверь организовать нам свои будни и досуг, чтобы сам мог заниматься тем, что считаешь важным и значительным!

This is the best way how to save your time! Use our 24-hour personal concierge service in Baltic states! Allow us to take all your day activities off your hands, allowing you to focus on what is really important!

Taupi savu laiku! Izmanto mūsu 24 stundu personīgo konsjērža servisu Baltijas valstīs! Uztici organizēt savas ikdienas aktivitātes mums, lai varētu koncentrēties uz to, kas ir patiešām nozīmīgs un vērtīgs – Jums!

Персональным помощникам / Private assistant / Personīgais palīgs

Помошник организациии личних и рабочих дел. Мы предлагаем - помещения для семинаров и конференции, услуги страхования и переводчиков, юристов и адвокатов, гидов и куреров, а так же аренду автомашин, доставку цветов и другие услуги a la carte по вашему выбору в странах Балтии.

We are your best assistant for your private and business organization in your daily life! We offer: transfer services, insurance, translators, networking, car rental, tickets for events, reservations for restaurants, shopping and other a la carte services in Baltic states!

Palīgs privāto un darba lietu organizācijā! Mēs piedāvājam - sapulču telpu īri, apdrošināšanas pakalpojumus, tulka un gida servisu, jurista / advokāta pakalpojumus, kurjeru, automašīnu īri, ziedu piegādi un citus a la carte pakalpojumus pēc Jūsu izvēles - Baltijas valstīs!

Путешественникам / For Travellers / Ceļotājiem

Ваше путешествие будет организовано! Бронирование билетов в воздухе, на земле и воде, организация трансферов, оформление виз, мы найдем вам самый подходящий вид ночлега, а так же представим вам всю для путешествия необходимую информацию.

We will take care of your travel planning! We will make reservations for transport tickets – in sky, on the ground, on the sea. We will make visa assistance, we will book hotel for you and will provide you – your private travel consultant!

Jūsu ceļojumi tiks noorganizēti – būs rezervētas biļetes vai irēts nepieciešamais transports – gaisā, uz zemes, jūrā, noorganizēti transferi, palīdzēsīm Jums nokārtot vīzu, ja tas būs nepieciešams, rezervēta naktsmītne un tiks sniegta tā informācija, kas nepieciešama ceļojuma veiksmīgai norisei!

Семья и дети / For Family & Kids / Ģimenei un bērniem

Если путешествуйте вместе с семьей, мы позаботимся, чтобы сбылись мечты каждого из вас - SPA, активный отдых, разные развлечения, услуги нянь для детей, так же мы позаботимся о ваших домашних животных. Одним словом, мы предложим разные услуги и возможности как для взрослых, так и для детей.

If you are travelling with your family - each one of your family member will be treated and entertained well and we will take care of it! Fun, activities, SPA, foodie temptations, nannies and other services! Everything for small ones and big ones together with Baltic Travel Studio & Boutique!

Ja ceļojat kopā ar ģimeni – ikviens tiks aprūpēts un brīvais laiks piepildīts! SPA, izklaides pasākumi, aktīvā atpūta, auklītes pakalpojumus bērniem, pastaigas mājdzīvniekiem un citus pakalpojumus un iespējas, kas Jums tiks piedāvātas – kā bērniem, tā pieaugušajiem!

Наши принципы / Our principles / Mūsu principi:

- Конфиденциальность / Confidentiality / Konfidencialitāte

- Время / Time / Laiks

- Сеть контактов / Networking / Kontaktu tīkls

- Персональным помощникам / Personal Assistance Support / Personīgais asistents



BALTICTRAVEL
STUDIO&BOUTIQUE

